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Samenvatting/Doel/grond besluit 

De heer De Jong (VVD) vraagt of het project Haarlem Presteert Beter 

nu wel voldoende ingedaald is in de organisatie en wijst op de vele 

afwijkingen in de jaarrekening. Hij is benieuwd hoe deze aanpak nu 

geborgd is voor de lange termijn en welke stappen er nog gezet moeten 

worden. Wethouder Van Spijk zegt dat nog niet alles is afgerond aan 

het einde van de projectperiode en die punten wil het college nu 

uitzetten in de lijnorganisatie. Hij zal een overzicht op schrift sturen van 

alle acties die nu zo in gang zijn gezet. 
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